
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 134
van KOEN DANIËLS
datum: 21 december 2018

aan HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS

Stageplannen artsen-specialisten in opleiding  -  Gegevensdoorstroming

Deze vraag betreft de doorstroom van de gegevens van de stageplannen van artsen-
specialisten in opleiding (die ingediend worden bij het Agentschap Zorg en Gezondheid) 
naar de Federale Overheidsdienst (FOD) Volksgezondheid: deze gegevens kunnen 
volgens de Vlaamse administratie pas 1,5 jaar na het indienen van het stageplan 
overgemaakt worden. De financiering van stagediensten wordt zo erg moeilijk.

Door dit gebrek aan snelle doorstroom werd onlangs tussen de FOD Volksgezondheid en 
de rectoren van de universiteiten een samenwerkingsovereenkomst gesloten tot 31 
maart 2021 die tot doel heeft afspraken te maken over een rechtstreekse 
gegevensstroom tussen de faculteiten en de FOD Volksgezondheid over de stages die 
gelopen worden onder coördinatie van een stagemeester verbonden aan een faculteit.

1. Wat is de reden dat de doorstroom van informatie zoveel tijd in beslag neemt?

2. Zullen de beide ministers hierover onderling in overleg gaan om tot een permanente 
oplossing te komen?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Hilde Crevits (134), Jo Vandeurzen (155)



HILDE CREVITS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS

ANTWOORD
op vraag nr. 134 van 21 december 2018
van KOEN DANIËLS

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door de heer Jo Vandeurzen, Vlaams 
minister van Welzijn, Volksgezondheid en Gezin.


